



UNISONIC TECHNOLOGIES CO., LTD

產品變更通知 PRODUCT CHANGE NOTIFICATION

PCN No.	IC-PPCN-110605	Issue Date	Jun-29-2011
TITLE	xN60 MOSFET Part Number Change		Page 1 of 2

變更主旨(TITLE):

xN60系列取消檔次及650V產品變更品名

Bin code cancellation for xN60 series and part number change for 650V of xN60 series MOSFET Devices

變更類別(CHANGE TYPE):

- Design Process Raw Material Manufacturing Site
 Testing Packing/Shipping/Labeling Other Part Number

變更說明(DESCRIPTION OF CHANGE):

本公司原提供之600V及650V MOSFET系列產品，均使用xN60為其品名，而以A/B代碼來分類，A代表600V，B則代表650V。為讓客戶更容易於產品識別，本公司將以xN65的品名來使用在650V的產品系列，原有的xN60僅使用於600V之系列產品，且將分類代碼“A”，予以刪除。

Both 600V and 650V MOSFET products have the same part numbers that xN60, and separate with A/B code, code “A” denotes 600V and code “B” denotes 650V. In order to customers identify easily different products and improve logistic operation, UTC decides to replace the part numbers of 650V products with xN65 and keep xN60 for the 600V products without code “A”.

品質驗證(VERIFICATION/QUALIFICATION):

不影響原有品質及規格。

No change to electrical specification, quality or reliability in the final products.

2011-Jul-01

影響範圍(APPLICABLE PRODUCTS):

新品名及舊品名之對照如下：

The table below lists the original and new part number that will be used when ordering UTC parts.

原品名 Original Part Number	新品名 New Part Number	原品名 Original Part Number	新品名 New Part Number
1N60-A	1N60	1N60-B	1N65
1N60A-A	1N60A	1N60A-B	1N65A
2N60-A	2N60	2N60-B	2N65
2N60L-A	2N60L	2N60L-B	2N65L
3N60-A	3N60	3N60-B	3N65
4N60-A	4N60	4N60-B	4N65
5N60-A	5N60	5N60-B	5N65
6N60-A	6N60	6N60-B	6N65
7N60-A	7N60	7N60-B	7N65
8N60-A	8N60	8N60-B	8N65
10N60-A	10N60	10N60-B	10N65
12N60-A	12N60	12N60-B	12N65

產品變更通知

PRODUCT CHANGE NOTIFICATION

PCN No.		Issue Date	
TITLE	650V MOSFET Part Number Change		Page 2 of 2

客戶回簽(CUSTOMER RESPONSE):

請使用以下的確認通知回覆或以電子郵件同意認可或告知需要補充的資訊。如UTC於15日以內未收到確認通知，我們將視同 貴司同意此變更。

Please use the acknowledgement below or E-Mail to grant approval or request additional information. If UTC does not receive acknowledgement within 15 days of this notice it will be assumed that this change is acceptable.

Approved Rejected Other_____

Customer Signature: _____

友順對此變更所引起之不便表達致歉，如果對本變更有任何問題，請與我們的業務代表或經銷商聯絡。
We apologize for any inconvenience causing from this change, If you have any questions concerning this change, please contact your local sales or UTC's sales representative.